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INTERPELACJA 

ws. tzw. Zniczodzielni 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Coraz częściej Skierniewicka społeczność  wspomina i zauważa możliwości, jakie 

dają tzw. zniczodzielnie znajdujące się w pobliżu cmentarzy. 

Coraz częściej również w polskich miastach przy cmentarzach instalowane są 

tzw. zniczodzielnie. Są to regały, na których, mieszkańcy mogą  zostawiać już im 

niepotrzebne, ale kompletne i nieuszkodzone znicze bez wkładów, tak aby inne osoby 

mogły z nich ponownie skorzystać, kupując tylko nowy wkład. 

 Na regałach takich można też zostawiać inne dekoracje oraz sprzęty przydatne 

przy porządkowaniu nagrobków, takie jak miotełki czy konewki.  

Pomysł ten propaguje działania proekologiczne, ma na celu zmniejszenie liczby 

generowanych odpadów i zapobieganie marnowaniu rzeczy nadających się do 

powtórnego wykorzystania. Ponadto, co równie istotne, zniczodzielnie są pomocne dla 

osób uboższych, dla których często każdy wydatek ma znaczenie.  

Opisane powyżej rozwiązanie spotkało się z pozytywnym odbiorem ze strony 

mieszkańców miast, w których zostało wprowadzone. 

 W związku z powyższym w imieniu mieszkańców oraz własnym zwracam się z 

prośbą o rozważenie możliwości ustawienia wspomnianych zniczodzielni przy 

Skierniewickich cmentarzach.  

Z poważaniem  

 


